
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLENARI DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 6 de març de 2017 
Inici:  21 h 
Fi: 22:15 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Anaïs Medina Terradas  vicepresidenta  
Anna Oliver Torrent  particular 
Carme Luis Puig  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Manuel Valle Corrales  particular 
Lluís Prat Pineda  CE La Batllòria 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
Magalí Miracle Rigalós  grup municipal d'ERC 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l'acta de la sessió plenària anterior (30/11/2016) 

2. Modificació si s'escau del calendari de sessions 

3. Informació de la presidenta 

4. Informació de les comissions 

5. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:05 h. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 

 



 

 

2. Modificació si s'escau del calendari de sessions 

En una sessió anterior s'havia plantejat la possibilitat de canviar el calendari de sessions per un 
tema de disponibilitat d'alguns membres. S'acorda, però, mantenir el calendari aprovat i si cal ja 
es faran modificacions quan convingui. 

3. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta comenta que cal en una darrera sessió es va acordar posar nom al parc de 
la A. Entre les diverses propostes, es va optar pel nom "Parc del Camí Ral" i es va proposar 
aprofitar els actes de la diada de Sant Jordi per col·locar el cartell i fer una inauguració 
simbòlica. 
 
Es proposa, doncs, parlar-ne amb les entitats per integrar-ho a la programació d'actes de Sant 
Jordi.  
 
Seguidament, la Sra. presidenta explica que es repartiran notes informatives a tot el veïnat per 
comunicar el canvi de sentit temporal del carrer Riells, tal com es va acordar.  
 
També comenta que s'ha rebut una instància demanant un skatepark. Ara mateix només hi ha 
espai al parc del Camí Ral, però ja s'ha demanat als interessats que presentin una instància 
sol·licitant-ho formalment i a partir d'aquí podrem demanar pressupost i valorar la viabilitat de la 
proposta. 
 
Tenim encara pendent el tema de l'aparcament al carrer de les Escoles. 
 
La Sra. Medina comenta que cal fer propostes per decidir quina és la millor opció per solucionar 
el problema de circulació i seguretat en aquest carrer.  
 
Es comenta que les opcions podrien ser: 
- Aparcar als 2 costats i que el carrer sigui de direcció única 
- Aparcar només en 1 costat (pot ser alternatiu per quinzenes o sempre el mateix) i mantenir 
doble sentit de circulació. 
 
S'acorda tornar-ne a parlar a la propera sessió de la comissió permanent.  
 
4.. Informació de les comissions 
 
Les comissions no tenen cap punt concret a parlar. 
 
5. Torn obert de paraula 
 
El Sr. Prat pregunta com està la contractació de les obres del Camp de futbol.  
 
La Sra. presidenta comenta que està en fase de licitació. S'han presentat una vintena 
d'empreses i sembla ser que una d'elles havia presentat una proposta econòmica que podia ser 
susceptible de baixa temerària. En principi, cal esperar que l'empresa justifiqui la seva oferta 
econòmica per continuar el procés de licitació. 
 



 

 

La Sra. Martín proposa fer un calendari de cara a l'any vinent, il·lustrat amb fotos de La 
Batllòria, una per cada mes, d'actes, festes i llocs característics del poble.  
 
Es proposa mirar pressupostos per valorar si es pot assumir i començar-hi a treballar.  
 
La Sra. Oliver es queixa que del problema existent al carrer Breda, darrera l'Estanc, atès que la 
gent aparca els vehicles davant dels guals.  
 
La Sra. presidenta ho traslladarà a l'agent de senyalització per veure quina mesura es podria 
prendre per evitar aquesta conducta. 
 
La Sra. Oliver comenta que ha li han arribat queixes d'algunes entitats envers el Consell de 
Poble. Sembla ser que estan molestos amb l'actitud del Consell, però no han especificat cap 
problema en concret.  
 
La Sra. presidenta comenta que hi va haver certa mala maror amb alguna entitat arran de la 
festa de Carnaval, però aquest malestar es va generar en el si de la Comissió de Festes.  
 
El Sr. Ridorsa apunta que potser hi ha hagut una confusió entre la Comissió de Festes, en què 
també hi participen les entitats i el Consell de Poble.  
 
La Sra. Medina proposa parlar-ne directament amb les entitats i posar sobre la taula quins 
problemes hi ha, per tal de poder-hi posar solució.  
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:10 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


